
Zápis z jednání Výkonného výboru KSH Královéhradeckého 

kraje konaného dne 30.5.2024 v Bílých Poličanech  

Začátek: 17:00 hod. 

Přítomni:  Ivan Kraus, Eva Steinerová, Jan Černý, Miloš Kratěna, Ing. Vladimír Vondruška, Jiří 

Řeháček, Vladislava Šídlová, Marcela Hlávková, Julie Burdychová, Petr Hepnar, Milan Dufka 

 

Omluveni: Ing. Dagmar Bittnerová, František Podolník, Jitka Reichrtová, Ing. Anna Volšičková 

 

Program: 

1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, schválení programu.                                          

2. Informace z kanceláře KSH KHK  

3. Informace z VV SHČMS 

4. Vyznamenání 

5. Informace z jednotlivých rad                                                                                                         

6. Různé  

7. Závěr  

 

Ad 1.  Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, schválení programu 
 

Jednání zahájil starosta KSH Ivan Kraus. Zapisovatelkou byla navržena Eva Steinerová                         

a ověřovatel zápisu Jan Černý. 

Usnesení č. 2024/14: VV KSH KHK schvaluje zapisovatelku, ověřovatele zápisu a program 

jednání.                                                                                                                                        

Hlasování: Jednomyslně schváleno 

Ad 2. Informace kanceláře KSH KHK    

A - Nákup cen na krajská kola ve PS v HK (poukazy a hry). v jaké částce?  Z rozpočtu KSH 

zapotřebí kupit sportovní vybavení, bariéra, měřící kolečko, startovací bloky  

Usnesení č. 2024/15: částka na nákup cen ve VPO pro soutěžící dle roku 2023 a zakoupit                                                                                                     

vyjmenované vybavení                                                                                                                                  

B - Krajské kolo TFA - pro lidi, kteří budou pomáhat při této soutěži dát udělat trička, dotyčný 

musí nahlásit svoji velikost. Rozhodčí na tuto soutěž NA 1x, TU 3x +1, JC 1x. 

Usnesení č. 2024/16:  VV KSH souhlasí se zakoupením triček pro pomocníky      

C -  KSH KHK obdrželo podepsanou Smlouvu na dotaci od Kraj. úřadu Královéhradeckého kraje 

na činnost a na mzdy, dále obdrželo dohodu z MV na mzdy          

Členům VV pouze na vědomí.                            

D - Kancelář KSH obdržela žádost o zapůjčení 10 ks stanů od volnočasového spolku Agnes do 

Miletína, tábor dělají tam protože zde v B. Poličanech žádné tábory pro r. 2024 nebudou.    

Usnesení č. 2024/17: VV schvaluje zapůjčení 10 ks stanů za běžnou cenu 

E - V termínu 27. - 28. 9. se koná ve Dvoře Králové celostátní soutěž CTIF, jelikož v letošním 

roce nebude HZS zajištovat technickou četu, musí se tento úkol zajistit v rámci kraje. Usnesení 



č 2024/18:  Každý okres zajistí 3 lidi do technické čety na oba dny, nejdéle do 1. 9.  nahlásí 

jména lidí.  

Ad 3. Informace z VV SH ČMS  

Starosta p. Kraus dal informace ohledně členských průkazů. Stávající plastové průkazy pouze      

na 2 měsíce a od nového roku 2025, budou kartičky.                                                                        

Usnesení č. 2024/19: zjistit za kolik se dá stroj na výrobu členských kartiček koupit, na příští 

schůzi VV rozhodnout, zda se pořídí a budou se tyto kartičky tisknout v rámci KSH KHK.   

Udělování Titulu ZH v Přibyslavi – jsou určité změny. Již se neprodávají CD s nahrávkou ze   

slavnostního aktu, pouze na požádání nahraji na flash. Vše je na stránkách Met. centra Přibyslav.  

Co se týče výběru lidí, kterým by SDH chtěli titul udělit, nejsou žádné změny.                               

Diskuse: OSH NA, RK.          

Pan Řeháček zároveň podal informaci, krajské setkání ZH na okrese RK se koná 12. 9. 2024.   

Pan Kraus předložil tabulku Návrh konání republikových akcí SH ČMS. Není zatím rozhodnuto pro 

další roky konání MČF TFA, MČR 60 m, MČR ZHVB. Jelikož každoročně KSH KHK jsme pořadateli 

MČR CTIF ve Dvoře Králové o tyto závody se hlásit náš kraj nebude. 

NSA příspěvek 200,- Kč, p. Kraus vysvětlil, že je jedno jestli dítě odvádí 200,- Kč do SDH, nebo na 

OSH. 

Do konce měsíce srpna 2024 musí mít všechny OSH ustavenou Radu sportu, jedná se o 

samostatnou radu, ne nějaký pomocný orgán při Radě velitelů.   

 Usnesení č. 2024/20 : Do konce měsíce srpna jednotlivé OSH nahlásí na KSH složení Rady sportu 

Ad 4. Vyznamenání  

Navrhovaná vyznamenání byla projednána       

Usnesení č. 2024/21: VV KSH schvaluje předložená vyznamenání.                                                           

Hlasování: jednomyslně schváleno 

Ad 5. Informace z jednotlivých rad 

Rada velitelů - pan Petr Hepnar - dořešilo se obsazení rozhodčích na kraj. kolo PS, starostu OSH 

HK. informoval o absenci informací a špatné komunikaci se zástupcem tohoto okresu panem 

Václavem Bouzem. 

Diskuse: Ing. Vondruška a Petr Hepnar, p. Hlávková informovala, že na kraj. kole PS v HK               

bude stánek s občerstvením  

Rada prevence - p. Dufka poděkoval za pomoc při krajském vyhodnocení PO očima dětí 

Rada mládeže - p. Burdychová - dokončení kurzu trenéři je v řešení za náš kraj mohou školit                      

4 osoby  Termín se bude dávat na pátek odpoledne, je nutné domluvit stadion a místnost pro 

školení, Dále měla dotaz, kdo by mohl zapůjčit PS 12 na příští rok pro okr. kolo hry Plamen v TU,                                                                                                                                                    

postupový klíč na republikové kolo na 60m s překážkami nyní vyhovuje, dále předala slovo p. 

Kliglovi - OZ krajského kola MH a dorostu, vše připraveno. Rozhodčí v pátek na ubytování                 



do 18,00 hod. Menší problém se sprchami, protože se Camp opravuje. Požádal okresy, aby včas 

odeslali na kraj. sdružení Přihlášky do soutěže.       

Ad 6. Různé 

Pan Černý starosta OSH TU, jelikož je členem Asociace svatý Florián ČR, navrhl zástupcům OSH, 

pokud budou potřebovat udělit vyznamenání za celoživotní práci je možnost na základě návrhu 

udělit Kříž Za Zásluhy ASF ČR, a to hasičům, kteří se zasloužili o rozvoj českého hasičstva. 

Ad 7. Závěr 

Pan starosta Ivan Kraus všem přítomným poděkoval za účast a schůzi ukončil. 

 

Předsedající:   Ivan Kraus 

Zapisovatel:   Eva Steinerová 

Ověřovatel zápisu   Jan Černý 

 


